
 

 

Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 

de Vereniging van Vrienden van 

het Frans Hals Museum 
 
gehouden op zaterdag 20 maart 2022 om 14.00 uur 

 

 

Aanwezig Bestuur: Cees van Buchem (voorzitter), Piet-Hein Timp 

(penningmeester), Michiel Kramer(secretaris), Marja Ploeger, 

Martijn van Westerlaken 

Aanwezig Museum: Lidewij de Koekoek (directeur)  

Daarnaast zijn ca 30 leden aanwezig 

 

 

 

1. Opening  

 

Voorzitter Cees van Buchem opent de vergadering en heet alle aanwezigen 

welkom. Bijzonder welkom voor de nieuwe directeur van het museum, Lidewij de 

Koekoek. 

 

 

2. Mededelingen 

 

Er zijn geen mededelingen. 

 

 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d.10 april 2021   
 

Er zijn geen opmerkingen. De notulen worden vastgesteld. 

 

 

4. Jaarverslag over 2021  

 

 

Cees van Buchem licht de organisatiestructuur en de activiteiten van de 

Vereniging toe aan de hand van een presentatie. 

 

Marja Ploeger geeft vervolgens een toelichting op de activiteiten die door de 

Vereniging in 2021 door de Vrienden zijn georganiseerd. Veel activiteiten konden 

ook in 2021 als gevolg van Corona en de gedeeltelijke sluiting van het museum niet 

doorgaan. Er zijn wel 3 online lezingen gehouden door Art&, die goed bezocht zijn. 

De meest recente ging over het koloniaal verleden van Haarlem.   

 



 

Marianne Hartman licht toe dat de inkomsten van de museumwinkel als gevolg van 

de sluiting van het museum flink zijn gedaald. Dit is geheel te wijten aan de lagere 

bezoekersaantallen van het museum, die weer geheel worden verklaard door de 

Coronamaatregelen. Er zijn veel voorraden die moeten worden afgebouwd. Door 

de gestegen prijzen ook stijgende inkoopkosten.  

Marianne vertelt over de aanpak van het entreegebied als onderdeel van de 

“customer journey” door het museum. Ook de winkel wordt hierin meegenomen en 

zal worden verplaatst. Komend jaar moeten de veranderingen zijn beslag krijgen.   

Tot slot doet Marian een oproep om nieuwe leden aan te dragen voor om in de 

winkelcommissie.  

Mw Marseille vraagt of er niet meer promotie kan worden gemaakt en online kan 

worden besteld. Promotie bijv. bij Museum in Bloei. Marianne antwoordt dat het 

logistieke proces bij online bestellingen meer kost dan dat het oplevert, mede ook 

omdat het deels om breekbare goederen gaat.  

 

Roemers 

Piet-Hein meldt dat het lustrum groots is gevierd. Het heeft geleid tot 10 nieuwe 

Roemers leden. Ook is “Geef een Roemer cadeau” gelanceerd. 

 

Donaties 

De volgende donaties zijn gedaan aan het museum: 

- Museum in bloei 

- Restauratie platfond 

- Dirk Hals  

In totaal is 180.000 Euro gedoneerd.  

 

 

5. Financiën 

 

- Jaarrekening 2021 

 

Piet-Hein licht de inkomsten toe. In 2021 zijn de gemiddelde inkomsten per lid 

constant geweest. De opbrengst uit de winkel bedroeg 10.000 Euro. 

Uit het legaat van de heer G.P. Gerrits kwam, in aanvulling op de 400.000 Euro die 

wij in 2020 mochten ontvangen, nog eens 56.000 Euro.  

 

Er is ruim gedoneerd aan het museum. Dit is deels onttrokken aan het G.P. 

Gerritsfonds en deels aan de vrije reserves. Het eigen vermogen is nog altijd stevig. 

De Vereniging staat er financieel gezond en goed voor. Het is de verwachting dat 

het aandeel van de inkomsten uit de winkelverkoop weer zal gaan stijgen nu het 

museum weer open is, naast de inkomsten uit de contributie. 

 

-  Verslag van de kascommissie 

Hein Coops neemt het woord. In online en fysieke bijeenkomsten met de 

penningmeester heeft de Kascommissie de jaarcijfers 2021 van de Vereniging 

doorgenomen. Er is onder meer gesproken over de automatisering waardoor meer 

inkomsten bij minder leden is gegenereerd. Ook is stilgestaan bij het relatief hoge 



 

eigen vermogen en de wens cq mogelijkheden tot defensief beleggen. De 

kascommissie concludeert dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft van de 

financiële positie en beveelt de vergadering aan de jaarrekening goed te keuren 

en het bestuur décharge te verlenen.  

De aanwezige leden stemmen hier unaniem mee in. De jaarrekening wordt 

goedgekeurd en het bestuur gédechargeerd.  

Cees van Buchem dankt de penningmeester en de kascommissie voor hun 

inspanningen. 

 

- (Her)benoeming leden van de Kascommissie 

Hein Coops en Michiel Jensma stellen zich komend jaar opnieuw beschikbaar voor 

de kascommissie. De leden wordt gevraagd of zij in kunnen stemmen met 

herbenoeming van beide heren. Alle aanwezige leden stemmen in. Hein Coops en 

Michiel Jensma vormen ook voor 2022 de kascommissie.  

De heer Dirkzwager vraagt of er termijnen zijn voor de herbenoeming 

Kascommissie. Dit zal worden nagegaan.  

 

 

- Verhoging contributie 

Piet-Hein licht toe dat de contributie de afgelopen 10 jaar niet is verhoogd. De 

inflatie in die periode was 25%. 

Er is een benchmark onderzoek gedaan naar andere vriendenverenigingen. Hieruit 

is gebreken dat een contributie van 50 -125 Euro gangbaar is. De huidige 

contributie is laag, zeker als in aanmerking wordt genomen wat de Vrienden wordt 

geboden.    

De vraag wordt gesteld of het een goed moment is om te verhogen. Het ledental is 

veel lager, kan je niet beter het aantal leden verhogen?  Ook wordt suggestie 

gedaan om oude leden weer binnen te halen tegen een laag tarief.  

Ook wordt geopperd om de manier je Vriend wordt makkelijker te maken en om 

Vriend voor leven meer onder de aandacht te brengen. Piet-Hein wijst op de 

mogelijk om een Vriendschap cadeau te doen. Het bestuur zal de suggesties zeker 

ter harte nemen, maar wil ook de contributie verhogen om zo aan verwezenlijking 

van de doelstellingen van de Vereniging te kunnen blijven voldoen. 

De aanwezige leden stemmen in met de verhoging van de contributie naar 50 Euro 

voor Vrienden en 75 Euro voor Vrienden Partners, met ingang van 2023. Het is 

daarbij van belang dat dit goed wordt gecommuniceerd met de Vrienden. 

 

 

6. Samenstelling Bestuur 

 

Claartje Wijkhuizen heeft aangegeven om af te treden.. Ook Maartje Blans treedt 

terug uit het Roemers bestuur en als lid van het bestuur. Cees van Buchem staat stil 

bij het vertrek van deze bestuursleden en dankt hen voor hun inzet voor de 

Vereniging.  

 



 

Cees van Buchem introduceert twee nieuwe bestuurders: Jolien Posthumus als 

opvolger van Claartje en Martijn Westerlaken als nieuwe penningmeester. Hij stelt 

zich kort voor aan de Vergadering. Jolien is verhinderd aanwezig te zijn, De 

Vergadering wordt gevraagd of zij in kan stemmen met de benoeming van beide 

kandidaten, wat in beide gevallen op basis van unanieme stemming gebeurt. 

Michiel Kramer zal binnen het bestuur tot secretaris worden benoemd.  

Piet-Hein gaat projecten doen, met werving als speerpunt   

 

Cees van Buchem feliciteert de nieuwe bestuursleden met hun benoeming en vat 

samen hoe het bestuur van de Vereniging er nu uitziet: 

• Cees van Buchem (voorzitter) 

• Piet-Hein Timp  

• Michiel Kramer (secretaris) 

• Marja Ploeger 

• Martijn Westerlaken (penningmeester) 

• Jolien Posthumus 

 

 

7. Mededelingen directie museum 

 

Lidewij de Koekoek introduceert zichzelf. Sinds 3 weken aan de slag, voelt als een 

warm bad. 

Een gekke tijd om te beginnen, met naweeën pandemie, de oorlog in Ukraine. Het 

museum is gelukkig weer open en het is er gezellig druk, met ook veel kinderen. 

Er is ook een nieuwe zakelijk directeur en een nieuw hoofd facilitaire zaken. Ook 

hebben wijzigingen plaatsgevonden In de Raad van Toezicht. 

Tentoonstellingen 2022: Museum in Bloei, Anne Geiger, Vlamingen in Haarlem 

(werktitel, oude kunst). Pink wordt uitgesteld met een jaar.  

Projecten: het entreegebied inclusief de winkel en de tuin worden verbouwd, met 

steun van de Postcodeloterij. Plan is de dat de tuin in het najaar op de schop wordt 

genomen en het entreegebied en de winkel begin 2023. 

Lidewij noemt de opgaven waar het museum voor staat: financiën (basis 

vergroting), tempoproblematiek en huisvesting. Basis financiering moet omhoog. 

Wens is een nieuw depot, samen met NH Archief, Teylers en Huis van de Geest. In 

gesprek met de gemeente over de toekomst Vleeshal en Verweijhal. Niet alles zal 

lukken, maar Lidewij heeft goede hoop. 

 
 

8. Rondvraag 

 
Er zijn geen vragen. 

 

 

9. Sluiting 

 

Cees van Buchem dankt Michiel voor de voorbereidingen, Lidewij, Marja, Piet Hein, 

en Hein voor hun inhoudelijke bijdragen en natuurlijk alle aanwezige leden voor hun 

belangstelling voor deze vergadering en hun steun aan de Vereniging en het 



 

museum. Hij sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor een wandeling 

door het museum met afsluitende borrel.  


